
Notulen van de jaarvergadering van het Genootschap Amstelodamum gehouden op 
zaterdag 7 mei 2022 in het Stadsarchief, Vijzelstraat 32 te Amsterdam 
 
1. Opening en mededelingen 
Welkomstwoord door de voorzitter. 
Voorzitter deelt mee dat het Jaarboek 2020 Voorzichtig manoeuvreren, naar het oorlogsverleden van 
Amstelodamum, een vervolg heeft gekregen. Willem van Bennekom zal voor het KOG (Koninklijk 
Oudheidkundig Genootschap) een vergelijkbaar onderzoek uitvoeren.  
 
2. Notulen vergaderingen 18 september 2021 en 17 november 2021 
Goedgekeurd. 
 
3. Verslag van het bestuur over 2021 
Het verslag wordt goedgekeurd, er zijn geen vragen. 
 
4. Financiën, toelichting van de penningmeester 
Jaarrekening 2021 

- De resultaten zijn hoger uitgevallen dan begroot. Dat komt vooral doordat veel contributies die 
normaal in december worden gefactureerd nu in januari 2021 zijn gefactureerd en betaald.  

- De contributie is verhoogd omdat ook de structurele kosten omhoog zijn gegaan. 
- De kosten van het Jaarboek worden als een sluitend project gezien. Echter, de kosten en baten 

zijn wel jaaroverstijgend - vandaar het verschil ten opzichte van de begroting. 
- De opbrengsten van lezingen en excursies hebben anders uitgepakt dan begroot. Dit heeft alles 

met corona te maken. 
- De meeste kosten zijn stabiel en structureel. 
- Tot slot komt voor het eerst ook de te ontvangen btw terug op de balans. 

 
Begroting 2022 

- Het bestuur wil inzetten op meer promotie, vandaar dat voor deze post € 4.000,00 is begroot. Er 
is een werkgroep opgericht om hier invulling aan te geven. 

- De lasten van de tijdschriften en het Jaarboek worden vanuit de contributies betaald. Extra 
inkomen vanuit bijdragen van fondsen is niet meegenomen in deze begroting, maar wordt 
opgenomen in de begroting van het Jaarboek. 

- Een lid merkt op dat de kosten van de hoofdredactie niet begroot zijn. Deze kosten zijn 
opgenomen in de begroting van de tijdschriften en jaarboeken. Dit zou nog in een kleine 
toelichting kunnen worden vermeld. 

- Het aantal leden is lager dan vorig jaar. Dat komt enerzijds door het geleidelijk afnemen van het 
aantal leden (vergrijzing) en anderzijds doordat dit jaar de nieuwe leden vanuit de Parool-actie 
grotendeels hun lidmaatschap niet hebben verlengd. 

- De begroting is sluitend, de kosten zijn voornamelijk structureel en tevens stabiel. Indien het 
aantal leden op niveau blijft dan blijft er sprake van een gezonde situatie. 

 
Kascommissie 
De Kascommissie bestaat uit Dick van der Kroon (afwezig met bericht) en Gerard van Heusden 
(aanwezig). De conclusie van de Kascommissie is dat alles in orde is bevonden. Het advies aan de leden is 
om het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. Tot slot wordt dank uitgesproken voor de 
bijzondere en fraaie publicaties, zoals het boek over de geschiedenis van het Panoramagebouw. 
 
De ledenvergadering besluit tot het verlenen van decharge aan het bestuur voor het gevoerde beleid in 
2021. 
 
De Kascommissie wordt voor een nieuwe termijn benoemd. 
 
 
 



5. Bestuurssamenstelling 
Ranjith Jayasena (2de secretaris) en Frank Vianen (2de penningmeester) treden af. Frank Vianen heeft 
vooral in 2020 veel extra werk verzet als vervanger van de eerste penningmeester. Ranjith Jayasena heeft 
niet alleen jarenlang de notulen van bestuursvergadering en de ALV verzorgd, maar ook lezingen 
gegeven en georganiseerd. Rutger Siemeling legt zijn functie van eerste secretaris neer vanwege zijn 
drukke werkzaamheden. Het bestuur zoekt nu een drietal nieuwe bestuursleden: een eerste secretaris en 
twee bestuursleden met expertise op het gebied van communicatie en van cultureel erfgoed.   
Het bestuur wil ook het komende jaar inzetten op de groei van het ledenaantal. Een tweede belangrijk 
punt dat aandacht verdient is de verbetering van de website, evenals het vergroten van de 
gebruiksvriendelijkheid van het digitale archief.  
 
6. Redactiezaken 
Hoofdredacteur Patricia van Ulzen deelt de thema’s van de komende Jaarboeken mee. In 2022 verschijnt 
Alle Amsterdamse Akten, met bijdragen van een tiental auteurs, onder redactie van Maarten van Hell. 
In 2023 verschijnt het Jaarboek over de Nieuwe Kerk en in 2024 is het thema van het Jaarboek ‘Onderwijs 
in Amsterdam’, in samenwerking met het Huygens Instituut.  
Het jubileumjaar 750 jaar Amsterdam heeft als thema nieuwe hoofdstukken in de geschiedenis van 
Amsterdam. De ambitie is om een begeleidende podcast te produceren, die diepgaand in zal gaan op 
onderbelichte aspecten. 
Tot de redactie is inmiddels toegetreden dr. Justyna Wubs-Mrozewicz, als historicus werkzaam bij de 
UvA. Kees Verkerk treedt - na enkele decennia - binnenkort af als redactielid. 
In een nieuwe rubriek, ‘Kort Amsterdams’, zal steeds één specifiek object of onderwerp centraal staan. 
Voorzitter bedankt Patricia van Ulzen voor haar inzet en werk aan tijdschrift en Jaarboeken.     
  
7. Rondvraag en afsluiting 
Er zijn geen vragen. Voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 


